
Referat bestyrelsesmøde 20.09.21 

 
Deltagere: 
Søren, Michelle, Jesper F-F, Signe, Henrik 
 
 
Referat fra sidst 

Medlemmer er på 361 pr dd 
Dommer-påsætning bliver sværere efter udmelding fra DBU 
Ingen kommentarer i øvrigt. 
 
Økonomi mm 

Regnskab klar fra Viby inden for 1-2 uger - færdig revideret 
Åbningsbalance skal posteres på plads 
Nordea skal lukkes og midlerne overføres 
OK aftalen overføres til VG Fodbold fra Viby Fodbold 
Vi skal selv søge medlemstilskud 
Det blev besluttet at undersøge muligheden for at sætte overskydende likvide midler i investeringspuljer i 
Banken - Jesper Faber-Faldborg tager kontakt 
 
Nyt fra Senior 

Budget fra senior og ny kontrakt på træner skal indhentes fra Andreas - Søren tager kontakt 
 
Nyt fra Ungdom 

Genetablere kontakten til Julie fra DBU Sjælland for at komme i gang med ungdomsudvalget igen 
Trænerleder/møde planlægges til 4. oktober kl 20.00 
Opfordre til at bruge tiderne i Ramsøhallen 
 
Hos pigerne efterleves dobbeltårgange muligvis ikke helt. Der trænes heller ikke i begge steder. Signe tager 
fat i pigerne 
 
Info om bonus sendes ud til holdene 
 
Nyt fra Oldies 

Lidt udfordringer med indmeldinger hos gå fodbold, men eller ok fremmøde 
Diskussion om de ældste skal spille i VG farver fremover - bestyrelsens holdning er at det kan være frivilligt  
 
Motion/hyggebold 

Hyggebold er gået lidt i stå under coronaen - skal muligvis genstartes i foråret. 
 
Tilskudsmodel til senior 

Udgangspunktet er at afdelingen får tilskud svarende til kontingentet for spillerne. Øvrige indtægter skal 
hentes via sponsorat og lign. 
 
Øvrigt 

Generelt skal tøj-indkøb holdes til den samarbejdspartner vi har en aftale med - så længe det foregår i VG 
regi. 
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